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KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG  GEWEST ZUID-NEDERLAND, 6 oktober 2022 te Oirschot 
 
Aanwezig:  districten Kempenland, Midden Brabant, West Brabant, Maastricht en Zuid Limburg. 
Bestuur KVC:  Piet de Jongh, Benny Beek en Piet Verschure 
Afwezig:  Delta-Zuidwest en Venlo e.o. 
 

1. Opening 
Om 20.00 uur opent Piet de Jongh de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. 
Bericht van verhindering ontvangen van Janneke Horneman en districten Delta Zuid-West en 
Venlo. 
De voorzitter benadrukt het belang van deze bijeenkomst in het kader van de communicatie 
naar districten en verenigingen. Ook andersom willen wij graag geïnformeerd worden door de 
gewesten en de districten. 
 

2. Mededelingen 
De voorzitter zegt dat we op dit moment geen mededelingen vanuit het bestuur hebben en 
vraagt de aanwezigen of zij nog mededelingen hebben uit de gewesten of districten. Dit is niet 
het geval.  

 
3. Financiën 

De penningmeester zegt dat hij in oktober de begroting maakt voor het nieuwe jaar. Het 
resultaat zal worden gepresenteerd op de ALV. Wel is nu al duidelijk dat er een behoorlijk tekort 
zal zijn van € 45- à € 46.000,- . Bij deze wil hij dan ook een vooraankondiging doen over een 
contributieverhoging voor het nieuwe seizoen. Het tekort is mede ontstaan door de dalende 
inkomsten van de contributiegelden. Ook de inkomsten van de sponsoring lopen terug.  
 
Door de stijgende benzinekosten is de vergoeding verhoogd naar € 0,22 ct. per km. 
 
De penningmeester stelt voor om een heffing van € 10,-  door te voeren voor de teams in de 
Landscompetitie. Bij 3.800 teams levert dit € 38.000,- op. 
Verder zegt de penningmeester dat ons vermogen nog steeds toereikend is om dit verlies op te 
vangen, maar we kunnen hier niet eindeloos mee doorgaan. 
  
Loek van den Hoogen (Zuid-Limburg) merkt op dat de districten voor het zelfde probleem zitten. 
Gaan de districten nu ook hun contributie verhogen? 
 
Ad van Mol ( Kempenland) ziet om zich heen dat het dagbiljarten steeds meer gestimuleerd 
wordt. Steeds meer biljarters stappen over naar het dagbiljarten. 
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Peter Rijckaert  (Midden-Brabant) heeft liever een contributieverhoging dan een verhoging van 
de teamgelden. 
  
Ad Koolen (West-Brabant) ziet het tekort als een blijvend probleem. 
  
De KNBB houdt steeds minder leden over.  
Vervolgens wordt de vraag gesteld of we de Landsfinale nog in stand moeten houden als er  
zoveel tekort is op de begroting. 
 
Er volgt een discussie over de indeling van onze competitie.  
De voorzitter stelt voor om dit item ook op te nemen in de agenda van de volgende 
besprekingen met de gewesten en districten.  
Maria Blom (Kempenland) pleit er voor om in navolging van de individuele provinciale 
kampioenschappen nu ook iets dergelijks te organiseren voor de teams. Teamleden hoeven geen 
lid te zijn van KVC. 
De voorzitter zegt dat we moeten blijven kijken naar de toekomstgerichtheid van het biljarten 
binnen de KVC.  We zullen risico’s moeten durven nemen. 

 
4. PK-software 

     De voorzitter vraagt of we met het huidige pakket uit de voeten kunnen.   
     Alle aanwezige districten bevestigen dit. Men is zeer te spreken over het nieuwe programma. 

Piet Verschure vraagt aan Midden Brabant waarom er nog maar drie finales in het programma 
staan.  
Peter Rijckaert antwoordt hierop dat de nieuwe wedstrijdleider zich nog aan het inwerken is in 
de materie.  
Verder merkt hij op dat de wijzigingen in de reglementen volgens de statuten eerst goedgekeurd 
moeten worden door de ALV alvorens ze van kracht worden.  
Ad van Mol zegt dat dit niet werkbaar is en dat de statuten aangepast moeten worden over dit 
onderwerp. 
Peter Rijckaert zegt dat wanneer er wijzigingen in het wedstrijdreglement komen, BiljartPoint 
hierover schriftelijk geïnformeerd moet worden zodat hij de wijzigingen in het softwarepakket 
kan doorvoeren.  
Maria Blom meldt dat de uitslagen van de finale nog niet te zien zijn in het pakket. Piet 
Verschure zegt dat hier druk aan gewerkt wordt en dat dit binnenkort wel het geval zal zijn. 

 
5. Nieuwe ledenadministratie 

Over dit onderwerp was de vergadering zeer kort. Men is duidelijk niet tevreden met het 
programma. De voorzitter zegt dat All United de planning om alles goed te regelen niet gehaald 
heeft. De penningmeester geeft een aantal voorbeelden waaruit blijkt dat ook hij niet tevreden 
is met het nieuwe administratiepakket met betrekking tot de financiën. 

  
6. Gewestelijke commissie/besturen 

 Ad Koolen heeft in de laatste ALV gepleit voor het afschaffen van de gewestelijke commissies. 
 Het bestuur heeft hierover het volgende standpunt ingenomen: 
 De belangrijkste functies binnen het gewest zijn de wedstrijdleiders. Piet Verschure stelt voor om 
 2 keer per jaar een vergadering te beleggen met deze wedstrijdleiders om de lopende en de  
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 toekomstige zaken te bespreken. De wedstrijdleiders bespreken op hun beurt de problemen en 
 de  voorstellen met de districtswedstrijdleiders. 
 Als we alle gewestelijke rondes hebben gehad zal het bestuur met een voorstel komen. 
 

7. Commissie Landsfinale 
Nu Ruud Hudepohl niet meer werkt bij KVC wil het bestuur een commissie in het leven roepen, 
die  belast wordt met de organisatie van de Landsfinale. 
Piet Verschure zegt dat de mensen die zich als deskundigen hebben ingezet voor de Landsfinale 
benaderd zullen worden om hun steentje bij te dragen. Deze mensen zullen anderen aansturen 
die graag mee willen werken.  We zoeken dus mensen voor de op- en afbouw, 
softwaredeskundigen en huishoudelijke diensten om de zaal netjes te houden en gereed te 
maken voorde volgende dag.  
Piet zal de werkzaamheden op papier zetten en deze lijst onder de districten verspreiden zodat 
de besturen gegadigden kunnen werven. 
De contacten met Merwestein, biljartleveranciers en de leverancier van de trussen zal door het 
bondsbureau gedaan worden.  
 

8. Rondvraag 
Peter Rijckaert heeft een aantal vragen over de notulen van de laatste ALV. 
De voorzitter vraagt hem deze op papier te zeten en op te sturen naar Janneke Horneman om te 
kijken of deze opmerkingen in de notulen gewijzigd kunnen worden.  
 

De voorzitter sluit de vergadering  om 22.10 uur en bedankt de aanwezigen voor hun inzet, discussie 
en prettige manier van vergaderen en wenst iedereen een veilige thuisreis.  

 
  
 


